
Erhvervsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 12. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 310
Forbrugerombudsmanden henvendte sig i 2019 til Justitsministeriet og Finanstilsynet 
med påstand om, at der ikke er den nødvendige hjemmel til at gribe ind over for 
virksomheder, der opkræver højere gebyrer end de faktiske omkostninger ved brug af 
direkte debitering såsom Betalingsservice. Justitsministeriet har aldrig besvaret Forbru-
gerombudsmandens henvendelse. Vil ministeren redegøre for, hvorfor Forbrugerombuds-
manden aldrig har fået svar fra Justitsministeriet på deres henvendelse? Og vil ministeren 
redegøre for, hvorvidt det er normal praksis for Justitsministeriet ikke at besvare sådanne 
henvendelser fra andre myndigheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lisbeth.bech-nielsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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